

1/25/2014 Volume 7

一月份行事曆

- 1/04/14 上課
- 1/11/14 校際演講比賽
- 1/18/14 放假
- 1/25/14 期末考，獎勵券兌換

二月份行事曆

- 2/01/14 新年聯歡預演
- 2/08/14 新年聯歡會
- 2/15/14 放假
- 2/22/14 上課

校內活動

* 新年餐會預定桌位
一桌八道菜，價格: \$120 元，包括水果(大桔大利)、汽水飲料，請自行相約朋友，組成一桌。若須校方協助組桌亦可。ECS的學生免費提供Pizza，亦可訂餐。現場樂隊，表演，猜謎，舞蹈，抽獎，共渡新年，馬到成功！請於1月25日上課期間，在學校禮堂預訂桌位。

* 新年聯歡會舞龍表演
今年新年活動會有成人舞龍表演的節目，有興趣的家長，朋友請到學校來參加排練，名額有限，機會難得，請相互轉告。

美食攤位

- * 1/25: 鎧越便當 (每盒六元) & 渤海村
- * 2/1: 鎧越便當 (每盒六元) & 劉太太台式小吃

校際活動

CACA演講比賽優勝

◆ 演講比賽競爭激烈，我校學生積極應戰，取得了好成績，恭喜他們！

A 組 第一名 阮昱軒

B 組 第三名 鄭泓

C 組 第二名 吳歷衡

D 組 第二名 陳元瀚

感謝家長們擔當比賽的義工！

社區活動

* 大紐約區僑界慶祝中華民國103年新春團拜，2014年2月1日上午11時至12時，在華僑文教中心舉行 (133-32 41st Rd, Flushing, NY 11355)。

* 紐約愛樂及世界著名藝術家共享中西音樂聚焦盛會，慶祝農曆新年，2014年2月1日晚 7:30 (僅此一場)，林肯中心。

* Flushing Town Hall為慶祝中國農曆新年有藝文活動，歡迎大家踴躍參加，Lunar New Year Dance Sampler
時間：2014年2月16日下午1時 (免費)，當天現場門口發入場票，發完為止。

<http://www.flushingtownhall.org/events/event.php?id=1145>

1/25/2014 Volume 7

January

1/04/14 School Day
1/11/14 CACA Speech Contest
1/18/14 No School (MLK Day)
1/25/14 Final Exam, Coupon Day

February

2/01/14 New Year Celebration Rehearsal
2/08/14 Chinese New Year Celebration
2/15/14 No School (Presidents Day)
2/22/14 School Day

School Activities

* Chinese New Year Dinner Party

It's a 8 course dinner with a price of \$120 per table. Fruit and soft drinks are included in the price. In addition, pizzas for ECS students will be free. Please coordinate with your friends and families and make the reservation by table. We'd be happy to provide assistance if you need help finding other families to share a table. Live entertainment, puzzles / games, dance, raffle and a great time !

We will process reservation / payment on 1/25 at school.

* Dragon Dance Performance

We are inviting parents and friends to participate in the dragon dance performance at the Chinese New Year Celebration. It's a great opportunity and the open positions are limited. If you are interested, don't miss out and please join the practice at school.

Inter-School Activities

CACA Speech Contest

◆ Congratulations to our students for a job well done at the speech contest!

Group A 1st Place Christopher Juan
Group B 3rd Place Hong Cheng
Group C 2nd Place Matthew Wu
Group D 2nd Place Oscar Chen

We also thank the parents for volunteering at the contest.

Community Activities

* The Greater NY Chinese community Lunar New Year celebration will be held at TECO Culture Center (133-32 41st Rd, Flushing, NY 11355) on 2/1 between 11am to 12pm.

* New York Philharmonic Chinese New Year Celebration performance will be on 2/1 (7:30pm) at Avery Fisher Hall, Lincoln Center.

* Lunar New Year Dance Sampler (in Gallery) at Flushing Town Hall on 2/16/14 at 1pm.
Free Tickets will be available starting at 11am.
<http://www.flushingtownhall.org/events/event.php?id=1145>

Food Vendors

* Assorted food provided by local restaurant will be available at ECS.